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پرونده88498432سرويس ورزشي
انتخابات 

فدراسیون ها

ورزشي

   فريدون حسن
برگزاري انتخابات رياس�ت فدراس�یون هاي ورزش�ي يكي از اصلي ترين 
كاره�اي وزارت ورزش در آخري�ن م�اه س�ال1401 محس�وب مي ش�ود. 
مدت هاست بسیاري از فدراس�یون ها با سرپرست اداره مي شوند. به رغم 
تأكید وزير ورزش در درس�ت نبودن اين جريان اما ش�اهد هس�تیم هیچ 
اقدامي از سوي وزارت ورزش براي برپايي مجامع انتخاباتي فدراسیون ها 
صورت نمي گیرد، اين مسئله در حالي است كه ورزش كشور سال پراهمیت 
و مهم كسب س�همیه المپیك را در پیش دارد و از سوي ديگر بايد خود را 
براي حضور در بازي هاي آس�یايي هم آماده كند، اما وقتي فدراسیوني با 
سرپرست اداره مي ش�ود، به صورت طبیعي نمي تواند براي آينده خود به 
درستي برنامه ريزي داشته باشد. حالا و در آستانه ورود به اسفند ماه سال 
جاري وزارت ورزش درصدد اس�ت انتخابات هاي رياست فدراسیون ها را 

برگزار كند؛ فدراس�یون هايي كه در بین آنها نام فدراسیون هاي مدال آور 
و س�همیه بگیر المپیك ه�م زياد ديده مي ش�ود. فدراس�یون هايي چون 
وزنه برداري، دوچرخه س�واري، هاكي، جودو، كارات�ه، هندبال، قايقراني، 
ژيمناس�تیك، هندبال و فدراس�یون ورزش هاي ناش�نوايان از جمله اين 
فدراسیون ها هستند كه امید مي رود طي روزهاي پیش رو بعد از مدت ها 

رئیس خود را بشناسند و براي رويدادهاي مهم پیش رو آماده شوند. 
آنچه مسلم است اينكه اين حجم اداره فدراسیون با سرپرست يكي از نقاط 
ضعف مهم وزارت ورزش در دوران حمید س�جادي است كه علل زيادي هم 
مي توان براي آن برشمرد، از جمله اعمال سلیقه هاي اطرافیان سجادي كه 
برخي از آنها كوچك ترين شناختي از ورزش ندارند و صرفاً در وزارت حضور 
دارند تا خطری به نام اس�تیضاح جناب وزير را تهدي�د نكند. حضور چنین 
مديراني در بدنه وزارت ورزش باعث شده است كار به اينجا كشیده شود و 

فدراسیون هاي زيادي با اعمال سلیقه اين آقايان بدون رئیس باقي بمانند و 
جلوي پیشرفت و برنامه ريزي براي آنها گرفته شود. 

واقعیت اين است كه وزير ورزش بهتر است اول فكري به حال مديران اطراف 
خود كند و بعد به فكر انتخاب رئیس براي فدراسیون ها باشد. برخي مسئولان 
كه با انواع و اقسام رانت ها به وزارت ورزش راه پیدا كرده اند، تمام سعي خود 
را مي كنند تا دوستان خود را به رياس�ت فدراسیون ها برسانند و اگر موفق 
نشوند، زير میز مي زنند، البته امروز كار به جايي رسیده و زمان آنقدر از دست 
رفته كه بايد براي فدراسیون ها فكري اساسي كرد و اول به آنها پرداخت تا 
بیشتر از اين دير نشود. فعلاً خیال مديران ناكارآمد وزارت ورزش راحت است 
و مي توانند همچنان به ضربه زدن به ورزش ادامه دهند. واقعیت اين اس�ت 
كه مشكل ورزش با وجود آنها حتي بعد از انتخاب رؤساي فدراسیون ها هم 

همچنان پابرجاست. 

ضربه مديران ناكارآمد وزارت ورزش 
به فدراسیون ها

دوران سرپرستي را 
تمام كنيد

  شمیم رضوان 
 فدراس��يون قايقراني طي س��ال هاي اخير چراغ خاموش پيش رفت��ه اما با وجود 
مشكلات بسياري كه در خصوص تجهيزات داش��ته، توانسته است موفقيت هاي 
قابل توجهي كسب كند. با وجود اين اما اين رش��ته براي پيشرفت هرچه بيشتر و 
ادامه مسير موفقيت آميزي كه در پيش گرفته نيازمند توجه و ثبات مديريتي است؛ 
فدراسيوني كه هفتم اسفند ماه دوران رياست چهار ساله آن به پايان مي رسد اما با 
توجه به اينكه مسابقات آسيايي هانگژو و رقابت هاي كسب سهميه المپيك در پيش 
است، هيئت رئيسه فدراسيون قايقراني چهارم اسفند ماه را براي برگزاري مجمع 
انتخاباتي اين فدراسيون تصويب و اين تاريخ را به وزارت ورزش اعلام كرده است تا 
از هر گونه اتلاف وقتي براي برگزاري انتخابات جهت تعيين رئيس جديد ممانعت 
كند.  ثبت نام اين فدراس��يون 25آبان ماه به پايان رسيد و تنها عليرضا سهرابيان، 
رئيس فعلي فدراسيون قايقراني و علي اصغر محمودي در سمت رياست تربيت بدني 
نيروي دريايي سپاه فعاليت مي كند براي حضور در اين انتخابات ثبت نام كردند كه 
نام آنها جهت تأييدصلاحيت مديريتي براي اخذ صلاحيت از دستگاه هاي نظارتي 
ارسال شد اما با وجود زمان كمي كه تا برگزاري مجمع انتخاباتي اين فدراسيون باقي 
اس��ت، هنوز نتيجه تأييد يا عدم تأييد صلاحيت اين دو كانديدا نيامده است! البته 
آرش فرهاديان، دبيركل دفتر امور مشترك فدراسيون هاي ورزشي از قول مساعد 
مركز حراست جهت تس��ريع وضعيت نامزها خبر مي دهد: »تنها مسئله انتخابات 
فدراسيون قايقراني بحث احراز هويت اس��ت كه فكر مي كنم مركز حراست تلاش 
و كمك خواهد كرد در موعد مقرر اين اتفاق بيفتد.« با وجود اين بر اس��اس قانون، 
وزارت ورزش فرص��ت اندكي براي برگزاري به موقع مجمع انتخاباتي فدراس��يون 
قايقراني دارد. طبق دس��تورالعمل برگزاري انتخابات فدراس��يون هاي ورزش��ي، 
اسامي كانديداها بايد 2۰روز قبل از برگزاري مجمع ارسال شود، در واقع قايقراني 

بايد حداكثر ۱۴بهم��ن دعوتنامه ها را براي اعضاي مجمع ارس��ال كند. از آنجا كه 
۱۴بهمن، جمعه و تعطيل رس��مي بود، اين كار بايد در ۱۳بهمن يعني پنج شنبه 
انجام مي ش��د اما هنوز تأييد صلاحيت هاي اين دو كانديدا از سوي وزارت ورزش 
اعلام نشده اس��ت، البته صلاحيت نظارتي س��هرابيان در مرداد سال جاري براي 
حضور در انتخابات كميته ملي المپيك بررسي و تأييد شده و بر اين اساس او براي 
ادامه حضور در انتخابات مشكلي ندارد. محمودي هم به نظر نمي رسد مشكلي براي 
تأييدصلاحيت داشته باشد. با وجود اين اما به رغم اينكه هيئت رئيسه فدراسيون 
قايقراني تمام تلاش خود را جهت بهره برداري از زمان كرده است تا بلافاصله بعد از 
پايان دوران رياست چهار ساله سهرابيان مجمع انتخاباتي را برگزار كند، مشخص 
نشدن وضعيت تأييدصلاحيت دو كانديداي اين فدراسيون، ابهاماتي را در خصوص 

برگزاري به موقع انتخابات آن در تاريخ مقرر ايجاد كرده است. 

قايقراني بلاتكليف تأييد صلاحيت نامزدها

  شیوا نوروزي 
هندبال بدون شك يكي از رشته هاي موفق ورزش كشور است و برنامه ريزي هدفمند 
و مدون مي تواند ضامن تداوم موفقيت ها باشد. هندبال در سال هاي اخير درخشش 
قابل توجهي داشته و تيم هاي ملي اين رشته به ويژه در رشته بانوان قله هاي افتخار 
زيادي را فتح كرده است. انتخابات فدراسيون هندبال در شرايطي ۱7اسفند برگزار 
خواهد شد كه دوره گذشته اعضاي مجمع به عليرضا پاكدل رأي اعتماد داد و رئيس 
فعلي براي انتخابات پيش رو نيز ثبت نام كرده است. نتايج به دست آمده در اين دوره 
حاكي است فدراسيون تأكيد ويژه اي روي توجه به تيم هاي پايه و بانوان داشته است. 
حاصل اين توجه، برنامه ريزي و البته سرمايه گذاري، كسب موفقيت هاي متوالي و رقم 
زدن اولين هاي زيادي بوده است. تيم ملي هندبال دختران جوان كشورمان با حضور 
در رقابت هاي قهرماني آسيا براي نخستين بار جام قهرماني را بالاي سر برد. دختران 
هندباليست علاوه  بر فتح قاره كهن، سهميه حضور در رقابت هاي قهرماني جهان را نيز 
به دست آوردند. اوج درخشش هندباليست هاي زير ۱8سال را در جهاني شاهد بوديم، 
تيم ملي هندبال دختران جوان كشورمان با صعود به يك هشتم نهايي اين رقابت ها، 
اولين رش��ته توپي بانوان لقب گرفت كه به جمع ۱6تيم برتر جهان راه يافته  است، 
آنها همچنين در رقابت هاي آسيايي روي سكوي نايب قهرماني ايستادند و جهاني 
شدند. در رده بزرگسالان نيز دختران هندباليس��ت كشورمان خوش درخشيدند، 
آنها مقام چهارمي آسيا را تكرار كردند و اينگونه به جمع تيم هاي حاضر در قهرماني 
جهان پيوستند. در بخش مردان هم  تيم ملي بزرگس��الان دست به كار بزرگي زد؛ 
هندباليست هاي ما پس از كسب مقام چهارم آسيا، بعد از سه دوره غيبت موفق به 
كسب سهميه جهاني شدند. انتخاب وويوويچ به عنوان سرمربي يكي از تصميمات 
خوب بود. ش��اگردان وويوويچ در رقابت هاي2۰2۳ براي اولين بار به مرحله اصلي 
قهرماني جهان راه يافتند و مقام بيست و چهارم را كسب كردند. در هندبال ساحلي 

تيم بزرگسالان به جهاني اعزام شد و مقام نهم را كسب كرد. تيم نوجوانان ساحلي 
نيز علاوه  بر حضور در رقابت هاي قهرماني جهان، روي سكوي سومي دنيا ايستاد. با 
در نظر گرفتن اين شرايط و در آستانه برگزاري انتخابات، آينده مديريتي فدراسيون 
يكي از دغدغه هاي جامعه هندبال به شمار مي رود. تداوم بخشيدن به سير صعودي 
موفقيت تيم هاي ملي اصلي ترين خواسته هندبالي هاست. اگر قرار است بازهم در 
آسيا و جهان حرفي براي گفتن داشته باشيم و مدعي محسوب شويم، قطعاً بايد به 
فكر برنامه هاي جديد بود. از طرفي كمبود بودجه ورزش همه رشته ها را تحت تأثير 
قرار مي دهد، در نتيجه رئيس جديد فدراس��يون بايد براي تأمين هزينه ها و جذب 
اسپانسرها تلاش بيشتري كند. همچنين توجه به رده هاي پايه را نيز نبايد از ياد برد. 
تمركز روي رده هاي سني، بايد بخشي از پروژه پشتوانه سازي باشد تا از اين طريق 

تيم هاي بزرگسالان در هندبال بانوان، مردان و ساحلي خلأيي احساس نكنند. 

درخشش هندبال زير سايه برنامه ريزي و سرمايه گذاري

  دنیا حیدري
 ژيمناس��تيك مي تواند يكي از پرافتخارترين ها باشد اگر حاشيه ها اجازه دهد، اما 
سال هاست حاشيه ها موفقيت هاي اين رش��ته و توجه به ورزشكارانش را كمرنگ 
كرده كه برخي ملي پوش��ان به دليل همين مش��كلات جلاي وطن  كرده و تن به 
مهاجرت داده اند، حال آنكه اگر حاش��يه هاي بي پايان اين رشته كه درگيري هاي 
داخلي مديريتي جزء پررنگ آن اس��ت، طي س��ال هاي اخير به گره هاي كور در 
ژيمناس��تيك تبديل نش��ده بود، ش��ايد اوضاع امروز متفاوت تر از آن چيزي بود 
كه ش��اهد هس��تيم. با وجود اين اما انتظار مي رود برگزاري انتخابات فدراسيون 
ژيمناستيك، اوضاع را حتی اندكي سرو سامان دهد، خصوصاً كه بعد از پايان دوران 
چهار ساله رياست اينچه درگاهي)سال گذشته(، فدراسيون ژيمناستيك از سال 
گذشته تاكنون چهار سرپرست )احمدي، زهره مرزوقي و عابد، حقدادي و حميد 
احمدي( به خود ديده است؛ روندي كه نشان از عدم ثبات در فدراسيون پرحاشيه 
ژيمناستيك دارد؛ رشته اي كه با توجه به پتانسيل هاي قابل توجه ورزشكاران آن 
مي تواند يكي از فدراسيون هاي موفق ورزش��ي باشد و اين را با موفقيت هاي اخير 
خود كه در اين رشته سابقه نداشته ثابت كرده است اما اگر بتواند خود را از چنگال 
انبوه حواشي برهاند چراكه همزمان با رشد فني اين ورزش پايه و پرمدال بود كه 
اوضاع مديريتي چنان برهم پيچيد و اسير حاشيه ها ش��د كه موفقيت هاي آن را 

كمرنگ كرد. 
بعد از آنكه دوران چهار ساله رياس��ت اينچه درگاهي تيرماه سال گذشته به پايان 
رسيد، اين فدراس��يون بلاتكليف يك انتخاب بود و البته تأييدصلاحيت هايي كه 
داستان هاي زيادي را ايجاد كرد. سرانجام اما بعد از گذشت ۱۱ماه از وعده وزارت 
ورزش براي برگزاري انتخابات اين فدراس��يون و با پايان يافتن زمان ثبت نام براي 
تصدي پست رياست اين فدراسيون و تأييد صلاحيت چهار كانديدا )عابد حقدادي 

سرپرست فعلي فدراس��يون، زهرا اينچه درگاهي رئيس س��ابق فدراسيون، مقداد 
قلندرپور دبير پيشين فدراس��يون و علي خسروي( توس��ط كميته انطباق احراز 
ش��رايط داوطلبان از بين۱۱نفري كه ثبت نام كرده بودند، 2۴اس��فند سال جاري 

تكليف رياست اين فدراسيون در انتخابات مشخص خواهد شد. 
اما حتي مشخص شدن زمان انتخابات هم باعث پايان يافتن حواشي نشده، به طوري 
كه حالا اين سؤال مطرح است كه انتخابات قرار اس��ت با اساسنامه مدنظر وزارت 
ورزش برگزار شود يا اساسنامه فدراس��يون! مسئله اي كه اصلي ترين اختلاف بين 
فدراسيون ژيمناستيك و وزارت ورزش بوده است. رئيس سابق فدراسيون همواره 
حرف از اساس��نامه مخصوص مي زد كه اتفاقاً تفاوت هايي هم با اساسنامه مدنظر 
وزارت دارد. ابهام بزرگ اين است كه انتخابات فدراسيون ژيمناستيك قرار است با 

كدام آيين نامه برگزار شود؟

ژيمناستيك و معضل اساسنامه

  اشرف رامین 
آرامش و دوري از حواشي براي كاراته به يك آرزو تبديل شده است؛ رشته اي مدال آور 
كه در اولين حضورش در المپيك نيز يك مدال طلاي خوشرنگ براي ورزش ايران 
به ارمغان آورد، با اين  حال مدت هاس��ت اختلافات زياد و باندبازي ها امان كاراته را 
بريده است؛ مدعيان به جاي آنكه روي تاتامي حرف شان را بزنند، خارج از گود يا در 
فضاي مجازي جنجال به پا مي كنند. بسياري از آنها خود را لايق رياست فدراسيون و 
مديريت اين رشته مي دانند و بسياري نيز معتقدند حضور در رأس كادرفني تيم هاي 
ملي حق شان است. اين ادعاها كاراته را به يكي از رشته هاي پرحاشيه تبديل كرده 
اس��ت. جامعه كاراته معمولاً از چندماه قبل از برگزاري مجمع انتخاباتي خواسته يا 
ناخواسته پاي شان به حواشي انتخاباتي و زد وبندهاي پشت پرده باز مي شود. دوره 
مديريت سيدحس��ن طباطبايي به زودي به پايان مي رسد و رئيس فعلي براي نگه 
داشتن صندلي رياستش در روز۱6 اسفند بايد همه مخالفانش را مغلوب كند. در اين 
دوره چهار ساله كاراته با چالش هاي زيادي دست به گريبان بوده است. رقابت هاي 
انتخابي تيم ملي بزرگسالان، با جنجال، انتقادهاي تند و قهر برخي ملي پوشان همراه 
بوده اس��ت تا جايي كه امير مهدي زاده، كاراته كاي شناخته شده كشورمان پس از 
شكست در انتخابي، فدراس��يون و كميته داوران را در فضاي مجازي مقصر اصلي 
باختش خواند، ضمن  اينكه بارها اتهامات سنگيني متوجه يكي از مسئولان داوري 
اين رشته بوده اما درست يا نادرست بودن اين اتهامات و ادعاها هرگز مشخص نشده 
است. بازيكن سالاري و مماشات با برخي چهره هاي ملي پوش از ديگر مشكلات كاراته 
كشورمان است. ورزشكاران بازنده همواره داور، تصميمات كادرفني و مسائل غيرفني 
را عامل باخت خود معرفي مي كنند. در حالي خلأ آرامش به شدت احساس مي شود 
كه حتي سرمربيان تيم هاي ملي نيز از حواشي و اتهامات در امان نبوده اند. مشكلات 
اعزام به مسابقات بين المللي يكي از اصلي ترين انتقادهاي وارده به فدراسيون است. 

از دست دادن ليگ هاي جهاني و غيبت در تورنمنت هاي معتبر شرايط را براي كاراته 
سخت كرده است، همين مسئله بحث كوچ كاراته كاهاي ايراني به خارج از كشور را 
نيز تشديد كرده است. عملكرد ضعيف كاروان كاراته كشورمان در رقابت هاي قهرماني 
آس��يا را نيز نبايد فراموش كرد؛ كارواني كه در رده بزرگسالان چهارم آسيا شد و در 
رده هاي سني سوم. بعد از اين مسابقات فدراسيون سعي در توجيه نتايج كسب شده و 
موفق جلوه دادن عملكرد نفرات اعزامي داشت. در حالي   كه خود رئيس فدراسيون هم 
اذعان دارد جغرافياي كاراته قاره كهن تغيير كرده و با توجه به پيشرفت ديگر كشورها 
نمي توان با توجيه و بهانه هاي مختلف در مسير پيشرفت قرار گرفت.  در مجموع بايد 
تأكيد كرد سهم خواهي، اتهام زني، حواشي مختلف و نبود اتحاد و همدلي، كاراته را در 
سراشيبي سقوط قرار داده و متأسفانه حاضران در گود مديريتي و فني نيز براي ابقا 

در سمت هاي خود بعضاً به حاشيه ها دامن مي زنند. 

كاراته در جست وجوي آرامش

  شیوا نوروزي 
روزگاري يكي از رشته هاي رزمي موفق ايران بود اما از اواخر دهه8۰ و در شرايطي 
كه همه در خوش خيالي سير مي كردند، سقوط آزاد جودو آغاز شد و تا همين امروز 
فريادرسي براي نجات آن پيدا نشده است. نزديك چهار سال از تعليق جودوی ايران 
مي گذرد و محروميت تعيين شده شهريورماه سال آينده به پايان خواهد رسيد. در 
 CAS اين مدت مسئولان وزارت و فدراسيون حتي از كشاندن اين پرونده به دادگاه
نيز خيري نديدند و همگي منتظرند تا ش��هريور۱۴۰2 از راه برسد، حال آنكه آرش 
ميراسماعيلي، رئيس فعلي فدراسيون در اين مدت بارها استوري هاي اميدواركننده 
منتشر كرد و وعده گشايش در اين رشته را داد اما هيچ  كدام از آنها واقعيت نداشت 
و جودو كماكان با تعليق دس��ت وپنجه نرم مي كند. رئيس فعلي با تأكيد بر اينكه از 
جنس جودو است، زمستان سال97 رأي مجمع را به دست آورد. به  رغم شعارهاي 
انتخاباتي داده شده، جامعه جودو عملاً تغيير يا پيشرفتي در اين رشته شاهد نبوده اند. 
لازم به ذكر است تعليق تنها يكي از مش��كلات جودو است و نبايد همه چالش ها را 
گردن تصميم ماريوس ويزر، رئيس فدراس��يون جهاني انداخت. روند نزولي جودو 
از يك دهه پيش آغاز و هر روز بيشتر هم شده اس��ت، در حالي  كه با توجه به بحث 
تعليق اجازه حضور در بازي هاي جهاني و المپيك را نداريم، ش��ركت در بازي هاي 
كشورهاي اسلامي مي توانست فرصت خوبي براي جودوی ما باشد اما نتيجه اعزام 
۱۴جودوكار به قونيه چيزي جز ناكامي و البته حاشيه سازي و درگيري نبود! در اين 
اوضاع ميراسماعيلي همواره مدعي تلاش هاي فدراسيون براي حل مشكل تعليق 
بوده است. او حتي پاييز امسال ديداري نيز با ويزر رئيس IJF داشت. بر اساس آنچه 
سايت فدراسيون اعلام كرده است طرفين توافقات و مذاكرات خوبي با هم داشته اند، 
منتها اهالي جودو همچنان منتظرند نتيجه اين توافقات و مذاكرات مثبت از سوي 
ميراسماعيلي اعلام شود. اواخر تابستان وزير ورزش و جوانان از دريافت مجوز حضور 

نمايندگان جودوی كشورمان زير پرچم IOC در مسابقات بين المللي و كسب سهميه 
المپيك خبر داد؛ خبري كه شايد براي سجادي و فدراسيون خوشحال كننده باشد 
نه براي ورزش كشور. اگر چه با صدور اين مجوز شايد ملي پوشان ما بتوانند در برخي 
مسابقات حاضر شوند اما زير س��ؤال رفتن اعتبار ورزش و كشورمان را نبايد ناديده 
گرفت. آقايان در اين مدت به صورت مداوم وعده رفع تعليق و حل مشكلات موجود 
را دادند و تعليق را ظالمانه خواندند، ولي در نهايت حرف فدراسيون جهاني به كرسي 
نشست و مجبوريم تا روز آخر تعليق منتظر بمانيم، البته هيچ معلوم نيست بعد از اتمام 
محروميت چهار ساله چه آينده اي در انتظار جودو باشد. جودوی ايران به يك انقلاب 
و دگرگوني واقعي نيازمند است. اينكه هر كارشناس و منتقدي ادعايي مطرح كند و 
مديران فعلي فدراسيون نيز با فرافكني مقابل آنها ايستادگي كنند، راه چاره نخواهد 

بود. ادامه شرايط كنوني به پسرفت روزافزون جودو منجر خواهد شد. 

جودو و ادعاي پوچ رفع تعليق

  حامد قهرماني
وزنه برداری يكي از اصلي ترين رشته هاي ورزشي مدال آور ايران در ميدان بزرگ 
المپيك است. وقتي اسم وزنه برداري به ميان مي آيد ناخودآگاه به ياد ستاره هايي 
مي افتيم كه در سال هاي نه چندان دور براي ايران افتخارآفريني مي كردند اما 
سوءمديريت و اختلافات داخلي فدراسيون چنان بلايي سر وزنه برداري ايران 

آورد كه حالا چند سالي مي شود حسرت سال هاي قبل را مي خوريم. 
وزارت ورزش هر چند س��عي كرد با انجام تغييرات وزنه برداري را سروسامان 
دهد اما كار سامان نگرفت و حتي دوران سرپرستي س��جاد انوشيرواني هم با 
حاشيه رو به پايان اس��ت. دوراني كه نسبت به دوران رياس��ت علي مرادي بر 
وزنه برداري بسيار بهتر بود اما باز هم اسير حواشي شد و انوشيرواني نتوانست 

آن را مديريت كند. 
آنچه مهم است اينكه وزنه برداري ايران هرگاه سروسامان داشته موفق هم بوده و 
اين سرو سامان داشتن به معناي اين است كه رئيس فدراسيون همدل و همزبان 
با ملي پوشان كادر فني بوده باشد، در اين صورت وزنه برداري ايران هماني بوده 
كه همه از آن توقع داشته اند، يك تيم با ستاره هايي طلايي كه همه را مغلوب 

قدرت نمايي خود مي كند. 
طي سال هاي گذشته چنين شرايطي در وزنه برداري حاكم نبوده و اختلافات 
داخلي كار را به جايي رسانده است كه حالا حتي دلخوش به كسب تك مدال ها 
هستيم. اينكه وزنه برداري به اهلش سپرده شود، يك واقعيت مهم است اما بايد 
توجه داشت كه اصل همدلي را نبايد فراموش كرد. اتفاقاتي كه امروز وزنه برداري 
را در دوران سرپرستي س��جاد انوش��يرواني آن هم بعد از كسب موفقيت هاي 
چشمگير به حاشيه كشانده است، حاصل نداشتن همين همدلي و البته برخي 

شيطنت هاي داخلي است. 

حالا وزنه برداري در آستانه يك انتخاب بزرگ و تأثيرگذار است. انتخابي كه به 
طور مستقيم با آينده اين رشته سروكار دارد؛ انتخابي كه خود اهالي وزنه برداري 
انجام مي دهند و بد و خ��وب آن را خود معين مي كنن��د؛ انتخابي كه مي تواند 
وزنه برداري ايران را به قله برساند يا اينكه دوباره آن را به حضيض ذلت بفرستد. 
وزارت ورزش طبيعتاً در تلاش خواهد بود مانند تمام سال هاي قبل و دولت هاي 
قبل آدم خود را در وزنه برداري سركار بياورد اما آيا اين گزينه هماني است كه 
وزنه برداري را نجات مي دهد؟ بنابراين اگر اهالي اين رشته مدال آور و پرافتخار 
مي خواهند باز هم بدرخشند و س��كوهاي جهاني و المپيك را فتح كنند، بايد 
انتخابي داشته باشند كه به اندازه وزنه برداري ايران بزرگ و نامدار باشد و بتواند 
اين بار سنگين را به سرمنزل مقصود برساند و از همين حالا به سوي المپيك 

گام بردارد. 

همدلي فدراسيون و تيم ملي رمز موفقيت وزنه برداري


